

MARTIN SETCHELL
International Concert Organist

St Peter Kirche, St Peter-Ording
Sunday 2 August 2015, 8pm

“Angenehme Orgelmusik für ein Sommerabend”

Grand Choeur in G	Théodore Salomé (1834-1896)
Prelude and Fugue in G major BWV541	J. S. Bach (1685-1750)
A Trumpet Minuet	Alfred Hollins (1865-1942)
<u>Three Dances:</u> Morris Dance (from Music for <i>Henry VIII</i>) Jig (from Five Dances Op. 179) Trepak (Russian Dance) from the <i>Nutcracker Suite</i>	Sir Edward German (1862-1936) arr. Lemare John Gardner (b. 1917) Peter Tchaikovsky (1840-1893) arr Setchell
<i>Fountain Reverie</i>	Percy Fletcher (1879-1932)
<i>Handel in the Strand</i>	Percy Grainger (1882-1961) arr Stockmeyer/Setchell
Cats (from <i>American Suite</i>)	Jean Langlais (1907-1991)
El dia de fiesta (Day of Celebration)	Noel Goemanne (1926-2010)
Trumpet graceful The Heart of Peace 'Blues' Toccata	Mons Leidvin Takle (b.1942)

.....

Martin's CDs recorded on the Rieger organ of Christchurch Town Hall, the Rodgers digital organ in the Christchurch Transitional Cathedral, New Zealand and St Laurence Church, Ludlow UK, together with Jenny Setchell's best-selling book of organ anecdotes *Organ-isms* will be on sale after the concert.

Martin and Jenny look forward to meeting you, and will be pleased to sign and dedicate your copy.

Martin CDs auf der Rieger-Orgel von Christchurch Town Hall, der Rodgers digitalen Orgel in der Christ Transitional Cathedral, Neuseeland und Kirche St. Laurence, Ludlow Großbritannien aufgezeichnet, gemeinsam mit Jenny Setchell's meistverkaufte Buch der Orgel Anekdoten *Die Königin und ihr Gefolge* zum Verkauf stehen wird nach dem Konzert.

Martin und Jenny freuen uns auf Ihren Besuch und freuen uns, zu unterzeichnen und widmen Sie Ihre Kopie ist.